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Van de bestuurstafel 

ZLTO   

J. Beekman 
Het bondsbestuur vergaderde op 27 januari 2000 te 
Tilburg. De volgende zaken zijn aan de orde geweest: 
• Opening 
De eerste vergadering in het nieuwe jaar, en in de pas 
begonnen eeuw. De voorzitter spreekt de hoop uit dat we 
op dezelfde goede wijze met elkaar mogen samenwerken 
als in het jaar dat achter ons ligt. 'Problemen zijn er om 
opgelost te worden' ook al lijkt het er soms op dat we met 

90 
iedere oplossing een probleem hebben. 
• Notulen bestuursvergadering 15-12-99 

- Deze zijn ongewijzigd vastgesteld en ondertekend. 
• Mededelingen en ingekomen stukken 
Door de voorzitter: 
- De terugkomdag voor alle honingkeurmeesters wordt 
georganiseerd op zaterdag 18 maart in het Bijenhuis te 
Wageningen, aanvang 10.00 uur. Ook zullen op deze dag 
de normen voor mede-, koek- en waskeuring onder de 
loep genomen worden. Voor het programma zie BIJEN 
9(2): 47 (2000). 
- Vergadering met de commissie Tuinidee 2000. Alle 
werkzaamheden zijn besproken en ingepland. De in te 
kopen bijenproducten zullen in een aparte bespreking met 
de vertegenwoordiger van de leverancier, aan de orde 
komen. 
- gesprek gevoerd met de financiële administratie van 
ZLTO inzake gelden verkregen bij de verkoop 
Honingzemerij. Hoe hier bij te handelen. 
- Vergadering met de Plantenziektenkundige Dienst (PD) 
te Wageningen. 
Weer moest worden vastgesteld dat de schadeformulieren 
slordig worden ingevuld. Dat is jammer, er gaat 
informatie verloren. Monotoring m.b.t. de bijen is nog 
niet van de grond, heeft geen prioriteit bij de Minister. 
Verslag besproken van de vergiftiging van bijen de laatste 
10 jaar. Een en ander is in grafieken vastgelegd. Inven-
tarisatie van de ingestuurde schadeformulieren van het 
jaar 1999. 
Deze moeten nog verwerkt worden door de AID en PD. 
Over de bijensterfte in Boerdonk en omgeving, en wat de 
uitkomst is m.b.t het onderzoek op de Ambrosiushoeve is 
uitgebreid verslag gedaan. Zie Bijen 8(4): 101 (1999). De 
werkgroep wordt als volgt veranderd: dhr. D. Vunderink 
treedt terug als voorzitter en wordt opgevolgd door dhr. 
H. van der Scheer. Dhr. P. Oomen treed terug als 
secretaris en wordt opgevolgd door Mw. C. Drijver. 
- Het voorstel van vereniging Boxtel, om via een platte-
grond van het dorp/stad aan te geven waar bijenstanden 
zich bevinden lijkt een goed idee. Op de plattegrond zijn 
cirkels getrokken van 3,6 en 9 km waarin de standen zijn 
aangegeven. Een goed hulpmiddel bij uitbraak 
Amerikaans vuilbroed voor de AID om te zien waar de 
bijenstanden zich bevinden. Zeker wat betreft de niet bij 

een organisatie aangesloten bijenhouders. 
Van de secretaris: 
- Brief aan de Bedrijfsraad inzake doorberekening 
Nationale honingkeuring. 
- Brief naar gemeente Alphen met het verzoek om zoveel 
mogelijk medewerking te verlenen m.b.t. het bouwen van 
een bijenhal bij een van onze leden. 
- Onjuiste opgave datum op retourstrook algemene 
vergadering 2000 zal gecorrigeerd worden bij het 
toesturen van de agenda voor deze vergadering. 
- Diverse aanvragen door de verenigingen voor 
oorkonden, zilveren en gouden verenigingsspeldjes. 
N.B. Bij de secretaris komen gemiddeld 40 zaken aan de 
orde, tussen twee bestuursvergaderingen in, die de nodige 
aandacht vragen. Daar zijn de zaken die telefonisch 
afgehandeld worden niet bij. 
• Definitieve afrekening studiedag 1999 
Deze rekening is met een groot verlies afgesloten. Het 
bestuur heeft de studiedagcommissie geadviseerd om de 
toegangsprijs te verhogen met f5,-. 
• Voorbereiding jaarvergadering 1-4-2000 
Aan de orde moet komen in de bovenstaande vergadering: 
- Imkersverzekering, verhoging premie en uitkering. 
- Aftreden bestuursleden en opvullen van de vacature. 
- Aanpassen lidmaatschapskaart. 
- Suikerlevering is niet meer aan de orde. 
- Jaarrekening 1999, herziene begroting 2000, en de 
begroting 2001. 
• Tuinidee 2000 te s'Hertogenbosch 
Deze wordt gehouden van 23-27 februari. Zie voor meer 
informatie de mededelingen in deze rubriek. 
• Honingzemerij Het Zuiden BV 
Na moeizame en tijdrovende besprekingen is nu met 
betrekking tot de financiële afhandeling schot in de zaak 
gekomen. Het vervolg zal in een federatie vergadering op 
16-2-2000 plaatsvinden te s'Hertogenbosch. 
• Toewerken naar één bijenhoudersorganisatie 
Een vast punt op de agenda. Er is een vergadering 
geweest waar de vijf voorzitters van de imkersorganisaties 
en de commissie 2000 aanwezig waren. Duidelijk is nu al 
dat er van een volledige fusie tussen vijf organisaties geen 
sprake is. Het bondsbestuur houdt vast aan de inhoud van 
de brief die gestuurd is naar de Bedrijfsraad. Een plan op 
tafel waarin alle voor en nadelen, de organisatievorm en 
het financiële plaatje geregeld is, waarna het aan de leden 
is om de keuze te maken. De discussie gaat verder. 
• Rondvraag en sluiting 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt, de voorzitter heeft 
de vergadering om 17.00 uur gesloten. 
Voor meer informatie over het bovenstaande kunt u 
contact opnemen met het secretariaat. 013-5836350. In 
het verenigingsboek staat wanneer u de secretaris kunt 
bereiken. 

Bestuivingsregeling 2000 
In overleg met de vakgroepen Glastuinbouw en 
Fruitteelt is besloten voor het jaar 2000 het bestuivings-
reglement 1999 opnieuw te hanteren. Voor de advies-
prijzen kunt u contact opnemen met het secretariaat van 
uw organisatie. 
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